
Referat nr. 2/2024 KG agility

Tid og sted: 7.2.2024, Teams kl 19.00
Referent: Hans Strømsøyen
Møteleder: Tone Cecilie Kraft

Møtedeltakere Funksjon Tilstede

Tone Cecilie Kraft Leder Ja
Synnøve Matre Medlem Ja
Anette Mjøen Medlem Ja
Thomas Thiesen FCI representant Ja
Jan Egil Eide Medlem Nei
Johnny Aas Medlem Ja
Hans Strømsøyen Medlem Ja
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Nr Aksjon/
Vedtak

Ansvar

Godkjenning av referat

Referatet fra møte 1/2024 ble godkjent på fb.

Referat fra møte 1/2023 vil bli ferdigstilt innen 14.2. Anette

Ikke fullførte saker

Reiseregningsskjema for agilitydommere

Reiseregningskjema ihht vedtak på møte 6/2023, sak 4 ble 
oppdatert 3.11.2023.  Tone er i dialog med HS-medlem om 
innføringen.

Tone
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1 Resultat fra «Spørreundersøkelse om regelverk for 
landslagsuttak»
Her oppsummeres resultatene fra undersøkelsen på det som 
må karakteriseres som hovedspørsmålene:

1. Er det en god modell å ha uttaket over én helg (tre 
dager) slik det har vært de siste årene? Eller er det 
ønskelig med to uttakshelger med potensiell lang 
reisevei til begge?
Svar: 73% stemmer for én helg.

2. Er 8 løp et passende antall å basere uttaket på?
Svar: 79% mener det.

3. Er det en god modell å ha uttak for flere «FCI 
mesterskap» (VM, Nordisk, European Open, og Senior 
Open Agility World Championship) på samme helg og 
etter de samme reglene?
Svar: 68% mener det.

4. Er perioden uttak avholdes ok (1.april – 20.juni)?
Svar: 88% mener det.

5. Foretrekker du å ha løpene konsentrert (feks rekkefølge 
S, S, S - M, M, M - IM, IM, IM - L, L, L) eller spredt utover 
dagen (feks rekkefølge S, M, IM, L - S, M, IM, L - S, M, 
IM, L) ?
Svar: 60% mener det.

6. Er det å foretrekke at uttak foregår innendørs (med like 
forhold for alle uansett vær) selv om det feks går på 
bekostning av reisevei?
Svar: 86% mener det.

7. Hvordan synes du modellen for utregning av poeng 
fungerer?
Svar: Et flertall av de som har gitt svar på dette mener at 
modellen fungerer bra.
Noen mener at det burde vært ulik beregning for ulike 
mesterskap og noen mener tid vektlegges for mye.

8. Er det andre ting du mener er viktig å ta hensyn til i 
Landslagsreglene?
Det kom ca 18 kommentarer på dette, de fleste av dem 
gikk på ting som fikk mindretallsvotering I de første 
spørsmålene.
Noen kommentarer gikk på at uttak i april (og noen 
mente også mai) er for tidlig.
Noen mener det bør være større fokus på hundens helse 
og at hunden er fysisk og psykisk i stand til å delta både 
på LLU og på mesterskap som LL skal delta på.
Ønske om veterinærkontroll på eller i forkant av uttaket 
ble også nevnt. 

9. Er det andre ting du mener er viktig å ta hensyn til i 
gjennomføringen av et Landslaguttak?
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Noen av svarene:
Gjerne dele opp dagen som i 2023, med S og M sammen 
og I og L sammen.
Full gjennomsiktighet og innsyn i regnskapet for uttak, 
ledelsen og mesterskap, slik at hele ag-miljøet får 
tilgang i etterkant.
Uttak 1. April til 15 mai. er diskriminerende overfor 
deltakere fra Nord-Norge. Ihvertfall gi oss en teoretisk 
mulighet å konkurrere med de sør for polarsirkelen.
Flere ville kanskje søkt EO om prisen var lavere. 

2 Oppdatering av «Regler for det norske for det norske 
agilitylandslaget 2024-2027»

I hovedsak videreføres regelverket som det er, med noen 
justeringer. 
Forslag til oppdaterte regler legges fram på neste møte.
Pris for påmelding som inkluderer VM og/eller Nordisk: kr 700
Pris for påmelding kun til EO og/eller Senior: 400
Tidligere tekst: «Det velges ut maksimalt 2 helger i perioden 
1.april – 20.juni.» endres til «Det velges ut fortrinnsvis 1 og 
maksimalt 2 helger i perioden 1.mai - 20.juni.»

Thomas foreslo at det bør være en overdommer for 
godkjenning av banetegninger og for oppsyn under uttaket.
Det lages forslag til en tekst på dette som kan inkluderes i 
reglene og som KG kan ta stilling til på neste møte.

1

2

Oppdatering

Forslag til tekst

Tone

Thomas

3 Regnskap for agilitylandslaget

LLL bes om regnskap for 2023.

1 Tone

4 Dispensasjonssøknad på areal inne og ute fra Nordhordland

Godkjennes, svar om dette sendes.

1 Tone

5 FCI-stevner, søknader for og betaling for cert?

KG undres litt over dette med betaling for Cert da dette 
tidligere har blitt dekket av aktivitetsavgift. Opprinnelig frist for 
klubbene til å søke var 31. oktober, men blir nå utsatt.

1 Betaling for 
cert?

Tone

6 FCI-møte uten norsk deltakelse

Thomas opplyste at han var forhindret fra å møte på siste møte 
i FCI agilitykomiteen  pga sykdom.
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7 Dommerveiledning agility

FCI Judging guidelines ble oppdatert i 2023. Spesielt er 
guidelines angående dømming av vegringer endret.
Gjeldende FCI judging guidelines gjennomgås med blikk på hva 
som bør oppdateres tilsvarende i norsk dommerveiledning. 

1 Forslag til 
oppdatering av 
norske 
guidelines

Hans

Side 4


